
Geachte heer Lugthart, heer Van de Laar en Griffie van de Gemeenteraad,

Ter informatie zend ik u onderstaande email door die ik vandaag verzonden heb naar de 
Provinciale Staten. 
Graag zou ik ook van u vernemen of en hoe u zich ervoor kunt inzetten dat de geluidsoverlast 
van de A4 en de bijbehorende afslagen, wordt ingeperkt. 

Deze email heb ik naar u verzonden omdat ik verwacht dat dit verzoek de portefeuilles raakt 
van u beiden. Daarnaast wil ik de Griffie verzoeken om deze email ter kennisname ook toe te 
sturen aan alle partijen die zitting hebben in de Gemeenteraad. 

Alvast hartelijk dank voor uw reactie,

Begin doorgestuurd bericht:

Onderwerp: Verkeersoverlast A4 en afslag Den Haag-Zuid
Datum: 26 december 2019 om 09:51:32 CET

Geachte heer Vermeulen,

Met deze email vraag ik uw aandacht en actie voor de geluidsoverlast die de (doorgetrokken) 
A4 en de afslag Den Haag-Zuid geven.
Tot ver in Rijswijk en in de wijk Wateringse Veld (Den Haag) is altijd het lawaai van 
vrachtwagens, motoren en auto’s te horen. Het is een niet aflatende stroom aan geluid, die 
nooit op lijkt te houden. Nadat de A4 is doorgetrokken naar Rotterdam, rijdt al het verkeer dat 
op weg is naar de haven of daar vandaan komt over de A4. De vrachtwagens voor de veiling 
in Naaldwijk nemen daarbij vaak de afslag Den Haag-Zuid, die ook nog eens verhoogd is 
aangelegd. Uiteindelijk gaat het aan de kant van Rijswijk/Den Haag om tienduizenden 
mensen die last hebben van deze geluidsoverlast.

Wat mij en veel buurtbewoners hogelijk heeft verbaasd is dat er geluidsschermen zijn 
geplaatst ter bescherming van enkele boerderijen die gelegen zijn in de Zwethzone (gemeente 
Westland), maar dat de hele wijk Wateringse Veld en Rijswijk totaal vergeten lijken te 
worden. Het is alsof burgers eerst moeten gaan klagen (kost veel negatieve energie helaas) 
voordat de overheid bereid is rekening te houden met hun belangen. 

Vriendelijk verzoek ik u om u ervoor in te zetten om geluidsschermen aan te brengen bij de 
afslag Den Haag Zuid (die naar boven loopt). Bovendien is het aangewezen om, als in de 
nabije toekomst de A4 en de afslag Den Haag Zuid worden aangepast,  sterk 
geluidsreducerende maatregelen te nemen, zoals het verdiept aanleggen van de snelweg en het 
aanleggen van een tunnel voor de afslag. Nu de minister van Financiën extra budget 
beschikbaar heeft voor infrastructurele maatregelen en tegelijkertijd nog duidelijker is 
geworden hoe groot de geluidsoverlast is, is het zeer welkom als de provinciale staten haar 
besluitvorming op dit punt heroverweegt. 

Graag hoor ik van u wat uw visie is op bovenstaande en waar u zich concreet wel en niet voor 
gaat inzetten. Verder nodig ik u van harte uit om in persoon te komen luisteren naar de 
overlast die de A4 en de afslag Den Haag Zuid dagelijks veroorzaken.

Hartelijk dank alvast voor uw reactie en vriendelijke groet,




